

World Junior A Challenge , Tournament



Czech Republic

3

	Czech Republic	1	2	3	T
	Canada West	1	1	1	3
		2	3	2	7



Canada West

7

FINAL

Game ID: 01
Round: Preliminary
Group: B
Date: Dec 13, 2015
Time: 1:00 PM EST
Location: Cobourg Community Centre, Cobourg, Ont.
Status: Final
Referee Johnathan Alarie, Kevin Bennett
Linesman Justin Knaggs, Dustin McCrank
Game Notes:
SEVEN SCORE GOALS, CANADA WEST OPENS WJAC WITH WIN
JASON LA ROSE
COBOURG, Ont. – Tyson Jost (Kelowna, B.C./Penticton, BCHL) and Bobby McMann (Bonnyville, Alta./Bonnyville, AJHL) paced the offence with a goal and an assist each, leading Canada West to a 7-3 win over the Czech Republic in the opening game Sunday at the 2015 World Junior A Challenge.
It's the first time the Canadians have reached the seven-goal mark since blanking the Czechs 7-0 in their opening game of the 2012 tournament in Yarmouth, N.S.
In all, seven different players scored goals for Canada West; Brandon Biro (Sherwood Park, Alta./Spruce Grove, AJHL), Tyler Busch (Lloydminster, Alta./Spruce Grove, AJHL), Justin Fregona (Mississauga, Ont./Langley, BCHL), Kyle Betts (Flesherton, Ont./Powell River, BCHL) and Tyler Maltby (Sherwood Park, Alta./Sherwood Park, AJHL) joined Jost and McMann on the scoresheet
Dante Fabbro (Whistler, B.C./Penticton, BCHL) was the only other Canadian to record multiple points, adding two assists.
Canada West didn't waste any time taking an early lead; Biro poked in a loose puck on a Canadian power play at 5:42, and Busch snapped a quick shot past Czech goaltender Josef Korenar less than three minutes later.
Jiri Karafiat took a pass in the slot and beat Canadian netminder Matthew Murray (St. Albert, Alta./Spruce Grove, AJHL) under the crossbar at 9:38, and the Czechs outshot Canada West 11-8 in the first period but trailed 2-1 after 20 minutes.
Jost restored the two-goal advantage early in the second with the Canadians again enjoying the man advantage, and Fregona buried his own rebound at 7:46 for a 4-1 lead.
After Pavel Kousal snuck a shot through Murray's five-hole to cut into the West lead, Betts jammed the puck past Korenar in the final minute of the frame to make it a 5-2 game through two periods.
McMann scored another early goal in the third, flying down the right wing before beating Korenar to the blocker side, and Maltby circled the face-off dot before roofing the final Canadian goal at 6:22.
Daniel Novak capped the scoring in the final minute on a Czech power play.
Murray finished with 30 saves as the Czechs outshot Canada West 33-29; Korenar took the loss at the other end, turning away 22 of the 29 shots he faced.
The Canadians are off Monday before taking on the United States in the marquee match-up of the preliminary round on Tuesday night (7 p.m. ET), while the Czechs face the Americans on Monday (7 p.m. ET).

CANADA OUEST MARQUE SEPT BUTS DANS UN GAIN EN LEVER DE RIDEAU DU DMJA
JASON LA ROSE
COBOURG, Ont. – Tyson Jost (Kelowna, C.-B./Penticton, BCHL) et Bobby McMann (Bonnyville, Alb./Bonnyville, AJHL) ont dominé sur le plan offensif avec un but et une aide chacun, menant Canada Ouest à un triomphe de 7-3 contre la République tchèque, dimanche, en lever de rideau du Défi mondial junior A 2015.
C'est la première fois que les Canadiens marquent sept buts depuis leur gain de 7-0 face aux Tchèques à leur match d'ouverture du tournoi de 2012, à Yarmouth, N.-É.
Au total, sept joueurs différents ont touché la cible pour Canada Ouest; Brandon Biro (Sherwood Park, Alb./Spruce Grove, AJHL), Tyler Busch (Lloydminster, Alb./Spruce Grove, AJHL), Justin Fregona (Mississauga, Ont./Langley, BCHL), Kyle Betts (Flesherton, Ont./Powell River, BCHL) et Tyler Maltby (Sherwood Park, Alb./Sherwood Park, AJHL) ont inscrit leur nom dans la colonne des buts, tout comme Jost et McMann.
Dante Fabbro (Whistler, C.-B./Penticton, BCHL) a été le seul autre Canadien à obtenir plus d'un point, accumulant deux aides.
Canada Ouest n'a pas perdu de temps pour se donner une avance rapide. Biro a saisi une rondelle libre lors d'un jeu de puissance canadien à 5 min 42 s et Busch a décoché un tir vif derrière le cerbère tchèque Josef Korenar moins de trois minutes plus tard.
Jiri Karafiat a saisi une passe dans l'enclave et a battu le portier canadien Matthew Murray (St. Albert, Alb./Spruce Grove, AJHL) sous la barre horizontale à 9 min 38 s. Les Tchèques ont dominé Canada Ouest 11-8 au chapitre des tirs au but au premier vingt, mais tiraient de l'arrière 2-1 après 20 minutes.
Jost a redonné une priorité de deux buts à son équipe au début de la deuxième période, alors qu'elle jouait avec l'avantage d'un homme, et Fregona s'est emparé de son propre rebond à 7 min 46 s pour creuser l'écart à trois filets.
Après que Pavel Kousal a décoché un tir entre les jambières de Murray pour réduire l'avance de Canada Ouest, Betts a trompé la vigilance de Korenar dans la dernière minute pour porter la marque à 5-2 avant que les deux équipes retraitent au vestiaire.
McMann a compté un autre but en début de troisième période, filant à vive allure sur l'aile droite pour battre Korenar du côté du bloqueur. Ensuite, Maltby a contourné le cercle de mise au jeu avant de loger le disque dans le haut du filet, à 6 min 22 s.
Daniel Novak a inscrit le dernier but du match au cours de la dernière minute, lors d'un jeu de puissance tchèque.
Murray a terminé cette rencontre avec 30 arrêts, alors que les Tchèques ont dominé Canada Ouest 33-29 au total des tirs au but; Korenar a écopé de la défaite de l'autre côté de la patinoire, repoussant 22 des 29 rondelles dirigées vers lui.
Canada Ouest aura congé lundi avant de se mesurer aux États-Unis dans le duel vedette de la ronde préliminaire mardi soir (19 h HE). Les Tchèques seront opposés aux Américains lundi (19 h HE).

Shots on Goal

Team	1	2	3	Total
Czech Republic	11	14	10	35

Power Plays

Team	PP	PIM
Czech Republic	1-8	6

Canada West	8	11	11	30	Canada West	2-3	16
-------------	---	----	----	----	-------------	-----	----

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
5:42	Canada West	Brandon Biro Goal (power play) <i>Assists: Tyson Jost</i>	CZE 0 - CAN-W 1
8:28	Canada West	Tyler Busch Goal (even strength) <i>Assists: Troy Van Tetering</i>	CZE 0 - CAN-W 2
9:38	Czech Republic	Jiri Karafiat Goal (even strength)	CZE 1 - CAN-W 2
Time	Team	Penalty Detail	
4:42	Czech Republic	Petr Kodytek: Tripping - Minor (2:00)	
6:08	Canada West	Tyler Maltby: Roughing after the whistle - Minor (2:00)	
14:27	Canada West	Liam Finlay: Slashing - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
2:19	Canada West	Tyson Jost Goal (power play) <i>Assists: Dante Fabbro, Joseph Nardi</i>	CZE 1 - CAN-W 3
7:46	Canada West	Justin Fregona Goal (even strength)	CZE 1 - CAN-W 4
13:24	Czech Republic	Pavel Kousal Goal (even strength)	CZE 2 - CAN-W 4
19:01	Canada West	Kyle Betts Goal (even strength) <i>Assists: Carter Turnbull</i>	CZE 2 - CAN-W 5
Time	Team	Penalty Detail	
0:35	Czech Republic	(served by Pavel Kousal): Too Many Men on the Ice - Minor (2:00)	
3:50	Canada West	Carter Turnbull: High-Sticking - Minor (2:00)	
11:20	Canada West	Justin Fregona: Hooking - Minor (2:00)	
13:52	Canada West	Liam Finlay: Hooking - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
1:05	Canada West	Bobby McMann Goal (even strength) <i>Assists: Dante Fabbro</i>	CZE 2 - CAN-W 6
6:22	Canada West	Tyler Maltby Goal (even strength) <i>Assists: Bobby McMann</i>	CZE 2 - CAN-W 7
19:01	Czech Republic	Daniel Novak Goal (power play)	CZE 3 - CAN-W 7
Time	Team	Penalty Detail	
2:15	Canada West	Tyson Jost: Cross-Checking - Minor (2:00)	
14:17	Canada West	Blake Hayward: Hooking - Minor (2:00)	
16:16	Czech Republic	Milan Davidek: Interference - Minor (2:00)	
18:41	Canada West	Justin Fregona: High-Sticking - Minor (2:00)	

Skaters

#	Name	G	A	PIM
3	Jakub Sirota	0	0	0
6	Marek Zachar	0	0	0
7	Ondrej Kachyna	0	0	0
8	Dominik Valik	0	0	0
10	Ondrej Najman	0	0	0
12	David Kvasnicka	0	0	0
13	Tomas Psenicka	0	0	0
14	Daniel Kurovsky	0	0	0
15	Michal Furch	0	0	0
17	Daniel Novak	1	0	0
18	Milan Davidek	0	0	2
19	Petr Kodytek	0	0	2
20	Tomas Havranek	0	0	0
21	Jiri Karafiat	1	0	0
22	Kristian Reichel	0	0	0
23	Lukas Doudera	0	0	0
24	Tomas Smerha	0	0	0
25	Radovan Pavlik	0	0	0
28	Pavel Kousal	1	0	0
29	Matyas Kantner	0	0	0
Totals:		3	0	6

Goalies

#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
2	Dominik Groh	0:00	0	0	0
30	Josef Korenar	60:00	30	23	LOSS
Totals:		60:00	30	23	0

Coaches

#	Name	Signature

Statistics Powered by


Skaters

#	Name	G	A	PIM
3	Dean Stewart	0	0	0
4	Brett Orr	0	0	0
5	Shane Bear	0	0	0
6	Brinson Pasichnuk	0	0	0
7	Cale Makar	0	0	0
8	Dante Fabbro	0	2	0
9	Dennis Cholowski	0	0	0
10	Tyson Jost	1	1	2
11	Liam Finlay	0	0	4
12	Bobby McMann	1	1	0
14	Justin Fregona	1	0	4
15	Blake Hayward	0	0	2
16	Brandon Biro	1	0	0
17	Tyler Busch	1	0	0
18	Carter Turnbull	0	1	2
19	Tyler Maltby	1	0	2
20	Troy Van Tetering	0	1	0
21	Joseph Nardi	0	1	0
23	Noah Bauld	0	0	0
29	Kyle Betts	1	0	0
Totals:		7	7	16

Goalies

#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Bo Didur	0:00	0	0	0
31	Matthew Murray	60:00	35	32	WIN
Totals:		60:00	35	32	0

Coaches

#	Name	Signature